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1. Siden sidst 

Afrapportering fra møde med kommunen: 

• Kenneth og Allan har afholdt møde med kommunen. Her blev rensningsanlægget 
i Vejlsø drøftet. Anlægget renser udelukkende vandet og er ikke beregnet til at 
fjerne sediment. 

• Der blev også talt om geotubes-projektet i Sorgenfri Slotspark. Projektet er pt. 
sat i bero, da slottet har ændret status (tidligere under Kongehuset), hvilket 
medfører et nyt regelsæt. 

• Kenneth og Allan orienterede om en dialog med DTU, som er interesseret i at 
gennemføre et forsøgsprojekt med en ny teknik til at binde uønskede stoffer i 
bassinerne ved hjælp af metalnet, som installeres udvalgte steder. Kommunen 
har udtrykt interesse for projektet. Det kunne kombineres med en årlig 
oprensning af sedimentet omkring nettene, hvilket på sigt vil kunne reducere 
mængden af sediment. 

2. Nyt møde med myndighederne 

Besigtigelse af algevækst: 

• Det blev besluttet at indkalde kommunen og forsyningen til et møde sidst i maj 
for at besigtige algevæksten, mens den er på sit højeste. Derudover skal der 
drøftes muligheder for, at kommunen og/eller forsyningen finansierer en årlig 
opfiskning af alger samt eventuelt oprensning af kanalen. Der er allerede 
indhentet tilbud, som kan fremsendes forud for mødet. 

3. Fusion af grundejerforeninger 

Undersøgelse af interesse for fusion: 

• Det blev drøftet, om det vil være muligt og fordelagtigt at fusionere med andre 
grundejerforeninger for at opnå flere medlemmer, bedre økonomi og større 
gennemslagskraft over for myndighederne. 

4. Generalforsamling 

• Afholdes den 7. maj i krypten under Virum Kirke. Indkaldelse og dagsorden 
udsendes snarest. 


